
Usnesení z 23. zasedání obecního zastupitelstva Říkovice ze dne 29. 11. 2024 

ZO schválilo: 

Program schůze: 

1. Kontrola účasti, volba zapisovatele a ověřovatelů. 

2. Schválení programu jednání.  

3. Kontrola plnění usnesení.  

4. Informace o zadání zhotovení FVE  

5. Schválení dotace spolků  

6. Žádost o nájem  

7. Rozpočtová opatření  

8. Různé  

9. Rozprava  

10. Návrh usnesení, závěr 
 

Doplněno v bodě č 2. 

Žádosti na zvýšení příspěvku na provoz ZŠ a MŠ Stará Ves. 

Žádost ZŠ a MŠ Stará Ves o příspěvek na pořízení dotykové interaktivní tabule pro pracoviště 

MŠ Říkovice. 

Žádost o poskytnutí finančního příspěvku pro přerovskou Základní organizaci Českého svazu 
včelařů. 

Projednání doručené žádosti na přidělení obecního bytu. 

Hodnotící komise přednese zprávu o vyhodnocení nabídek na ,,Dodávku a montáž FVE na 
objekty zadavatele“ a navrhne firmu k realizaci   

ZO projednalo a schválilo 

Dotace pro Tenisový klub Říkovice v roce 2025 ve výši 43 000,-3 

 
Dotace pro SDH Říkovice v roce 2025 ve výši 89 000,-. 

Dotace pro Sportovní klub Říkovice v roce 2025 ve výši 156 000,-. 

Dotace pro myslivecký spolek Olšina Vlkoš v roce 2025 ve výši 5 000,-. 

 

Dočasné snížení nájemného na základě doručené žádosti nájemce bistra. Nájemné sníženo 
od 1. prosince 2024 do 30. dubna 2025 o 50 %  

Žádost na navýšení příspěvků pro ZŠ a MŠ Stará Ves. K žádosti je třeba nejprve doložit, na 
co konkrétně je plánováno navýšený finanční příspěvek z obecního rozpočtu využít.  

Seznámení se se stávající praxí a zkušenostmi v MŠ Stará Ves, kvůli žádosti ZŠ a MŠ Stará 
Ves na finanční příspěvek určený k nákupu nové interaktivní dotykové tabule, kterou chce 
vedení využít v provozu MŠ Říkovice.  

Finanční příspěvek pro přerovskou Základní organizaci Českého svazu včelařů ve výši 5 000,- 



Návrh výběrové komise zřízené na výběr zhotovitele projektu ,, FVE na objektech zadavatele“ 
a doporučila z 18 přihlášených subjektů obecnímu zastupitelstvu jako zhotovitele firmu       
Aeko s.r.o.,Špitálka 461/21a, 602 00 Brno,  která se do soutěže přihlásila s nejnižší nabídkou 
1 555 200,-Kč  

Doporučilo na stavbu zajistit stavební dozor.                                                                                                  

ZO vzalo na vědomí 

Rozpočtové opatření č. 15. 

Žádost o přidělení obecního bytu. Bere na vědomí ale v současné době není žádný volný 
obecní byt k dispozici. 

Podání žádosti na vybudování sběrného místa v Říkovicích. 

Poděkování za pomoc SDH Říkovice při zásahu na Jesenicku. 

Žádost k povolení stavby bytového domu na pozemcích č. 130, 131 a 301/16 v k. ú. obce a 
napojení na dopravní a technickou infrastrukturu.  

Diskuze 

Místostarosta upozornil na nesvítící světla veřejného osvětlení u č. p. 31 a 33.  

Dále připomněl pravidelný příspěvek na dárky do MŠ Říkovice určené k letošní mikulášské a 
vánoční nadílce.  

Na závěr informoval, že slavnostní rozsvěcení vánočního stromku proběhne v sobotu 8. 12. 
2024 od 17:00 před kostelem.  

Místostarosta – jak pokračuje posouzení statiky obecní stodoly. Starosta věc prověří.  

Upozornil na nedobrý stav autobusové zastávky u železniční stanice. 

Dotaz na nevhodné parkování hasičského auta před budovou obecního úřadu.    

Přednesena informace ve věci projektu na přístavbu tenisových šaten.  

Doporučeno zasadit na jaře vedle stávajícího vánočního stromu nový, který by stávající 
strom časem nahradil. 

Byl nabídnut k zasazení v parku vzrostlý semenáček jinanu.  

Dále byla tlumočena prosba farníků na finanční příspěvek určený k rekonstrukci kněžského 
hrobu. Starosta slíbil prověřit možnou cenovou nabídku.  

 

 

 

……………………………………………                          ……………………………………… 

         Radomír Možiš – starosta                                            Jiří Říha - místostarosta 


